
Enquete Inzet en zichtbaarheid van boa’s - 99 antwoorden 

Vraag 1:  

Toezicht en handhaving parkeren     64,6%     
Aanpak van onjuist aanbieden van afval/dumpen van afval  47,5%   
Aanpak van hondenoverlast (loslopen/hondenpoep)   61,6% 
Toezicht en handhaving Alcoholwet     32,3% 
Toezicht en handhaving tijdens evenementen    42,4% 
Aanpak jeugdoverlast       59,6% 
Oog- en oorfunctie voor de politie en gemeentelijke diensten  52,5% 
Hulpverlening bij calamiteiten      48,5% 

Op álles handhaven       1% 

De komende tijd elke dag controle Piet Paulusmapad om fietsers  
aan te spreken dat het een wandelpad is en geen fietspad  1%     

Vernielzucht van de groenvoorzieningen     1% 

Ook s ’avonds op de Willemskade…. Daar gebeurt ook wel het een en ander   1% 

Ook ’s avonds tijdens het uitgaansleven want ppppfffff wat wordt er veel vernield 1% 

- 

Toezicht overlast door permanente bootbewoners      1% 

Afschaffen die handel         1% 

Handhaven en dan ook handhaven en niet alleen rondhangen     1% 

Handhaven en dan ook eens langs de voetbalvelden     1% 

Aanpak overlast buitenstaanders       1% 

Handhaven op alle fronten         1% 

 



 

 

Hoort bij vraag 3: Als u dit nodig vindt, kunt u toelichten waarom? 

Toezicht ivm jeugd 

Aanpak jeugdoverlast 

Op zondag juist veel losse honden op de pier bij de Walvisfontijn en Willemshaven waardoor ik er niet met mijn 
kleinkind kan wandelen op mooie zondagen omdat er regelmatig al honden hem omver gelopen hebben en op 
ons af komen rennen. Nu is hij bang voor grote honden geworden. Men moet die honden gewoon aangelijnd 
houden. Maar ze lopen gewoon los, zelfs herdershonden op de muur van de pier op mijn gezichtshoogte, ver 
voor hun baasjes uit. Dat kan gewoon niet vind ik. (Trouwens in de wijken lopen ook veel te vaak honden los, 
ook veel hondenpoep daardoor wat blijft liggen, van aangelijnde honden wordt de poep vaker wel opgeruimd 
dan niet, mensen wiens hond los loopt laten vrijwel altijd de hondenpoep op liggen valt mij op). 

Ik vind dit niet nodig, dus werd eigenlijk geen antwoord gevraagd !!!! 

In de speeltuin van Byniastate is vaak overlast van jeugd. Dit is na 22:00uur. 

Er zijn te veel uren dat er niet wordt gehandhaafd door heel de gemeente en overlast, zie ze nu heeeel weinig 

Is toch geen rustdag? Dan gebeurd er net zo goed genoeg. Vooral in de zomermaanden 

Kijk eens wat er na 18.00 uur fout en illegaal geparkeerd wordt in het centrum. 

Met name in de vakantieperiode dit om toeristen te kunnen helpen. Een boa moet meer als hulpverlener werken 
en niet zozeer als handhaver. 



Omdat alles op zondag net als de rest van de week ook gebeurd 

Op zondag is het ook nodig 

Als de kinderen vrij zijn, vernielen een aantal de groenvoorzieningen. Dat gebeurt in de vakanties, de weekenden 
en na schooltijd. 

Wild parkeren in de stad 

Juist niet nodig, zou liever agenten hebben. Boas worden niet serieus genomen.  

Met name in de zomermaanden en de avonduren in die periode. I.v.m het toerisme in de stad en nabije 
omgeving. 

zichtbaarheid 7 dagen in de week is belangrijk. Ook als evt. aanspreekpunt. En daarnaast zie ik een relatie met 
veel bewegingen door de veerdiensten. 

Vaker laten zien in t centrum zijstraatjes evt snachts in t wknd 

Ook zondags is er parkeerchaos in de gemeente 

Op zondag zijn ze net zo hard nodig 

Zondag is het erg rustig 

Ook in de avond en op zondag kan toezicht nodig zijn 

Vaak op zondag is het aardig druk in Harlingen….op t strand en langs de haven 

Door de weeks en Weekenden wordt er links geparkeerd op de stoep terwijl er duidelijk een verkeersbord links 
verbod parkeren staat voor aan in de straat . 

Ik ben bewoner van het Centrum, ik woon in de Grote Kerkstraat het gedeelte tussen de Simon Stijlstraat en de 
Heiligeweg, in deze straat is een parkeerverbod van kracht, er wordt in derze straat "Nooit 
"gecontroleerd/gehandhaafd, door de week niet en dus op zondag ook niet, bezoekers/bewoners negeren de 
regels, de alles mag knipperlichten gaan aan, en men doet waar men zin in heeft, want er is geen 
handhaving,gemeente blinkt uit door afwezigheid.ik snap best dat er geladen en gelost mag/moetr worden,Expert 
heeft hier de ingang naar het magazijn, geen enkel probleem mee, dus gemeente doe hier iets mee 

Na tienen begint het pas met de jeugd 

1 zondag per maand als proef 

Toezicht op loslopende honden, parkeerbeleid. Op zondag staan veel auto's fout geparkeerd omdat er niet wordt 
gecontroleerd. Ook mag er goed opgelet worden of auto's niet teveel op de hoek van de weg staan waardoor zicht 
wordt belemmerd. Nu wordt dit niet gehandhaafd. 

Op zondag kunnen zich ook misstanden voordoen, zichtbaarheid van de BOA’s is zo wie zo minimaal. Ik vraag 
me soms af of ze er nog wel zijn. Om over de politie helemaal maar niet te spreken. 

Ik vind BOA,s in een kleine gemeente zoals Harlingen geld weg gooien , er rijd voor heel Harlingen ongeveer 1 
politie auto rond hier kan dit geld beter aan besteed worden , ik woon in een buiten wijk waar vrienden van mij 
langs komen en hun bekeuring komen uitschrijven, dit is een beperking op onze vrijheid 

Dingen gebeuren altijd buiten die uren, dus verschuiven en wisselen daarvan zou een optie kunnen zijn. Dus niet 
altijd hetzelfde rondje op hetzelfde uur 

nvt 

Meer loslopen van honden, meer bouwactiviteiten 

Op straat buiten ‘kantoor’ uren 

Men weet dat er dan geen handhaving is 



Niet nodig. Suggestieve vraag bij punt 2 waarin gesteld wordt dat Harlingen normaal zou zijn. Het is aan de 
bewoner om dit te beoordelen. Nu wordt gestuurd. Verder horen bij vraag 4 ook de optie genoemd te worden: 
"Nooit". Wat een waardeloze enquete! Waarbij je dan ook nog verplicht bent een antwoord te geven wat je niet 
wil. Dit is absoluut onder de maat en sturen op uitbreiding van boa's en meer controle. 

Mn zomers wanneer het drukker is 

X 

We weten dat er dan geen controle is 

Handhaving op zondag is net zo gewenst als op andere dagen. Vergelijk met politie. 

Wild parkeren in Harlingen/stad 

Ze zijn niet erg zichtbaar bij handhaving parkeren binnenstad 

niet nodig, incidenteel wel inzet 

Loop eens om 12 uur s’nachts door het centrum! 

Veel toeristen 

Jeugdoverlast in de weekenden tot in de nacht 

Boa zou vaker in de Spiker mogen controleren. Veel parkeeroverlast. 

Later op de avond en ook op zondag is er net zoveel inzet nodig als op de andere tijden. De jeugd stopt niet om 
20.00 uur met overlast omdat de Boa's dan vrij zijn. Op zondag juist ook veel mensen die wandelen en die overal 
hun hond maar laten schijten en het niet opruimen. Ook op zondag wordt er vuil gedumpt. Ook later op de 
avond. Misschien wel juist omdat de Boa's dan vrij zijn dus toch geen toezicht. Ga zo maar door. Ook 
evenementen op zondag. Bij mooi weer heel veel wandelaars. Veel mensen op de been. 

Omdat er te weinig wordt gehandhaafd in de avond/nacht uren en zondags, veel te handhaven 

 



 

 

 



 

 


